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Eskilstuna	Biodlareförening	
	

Verksamhetsberättelse	2022	
	

Styrelsen	
Styrelsen	har	bestått	av	Inger	Kullberg	(ordförande)	Annelie	Käck	(kassör)	Kjell	
Westermark,	Esther	Koster,	Kent	Lang,	Klas	Thuresson,	Jennie	Wiederholm	(Sekreterare	
och	vice	ordförande)	
	

Medlemmar	
Vid	årets	slut	hade	föreningen	128	medlemmar.	 	
	

Möten	och	aktiviteter	
Äntligen	har	vi	kunnat	träffas	igen.	Under	året	har	vi	haft	ett	flertal	aktiviteter	där	
medlemmar	kunnat	träffas	och	utbyta	erfarenheter	och	mer	utåtriktade	för	att	sprida	
information	om	bin	och	honung	till	allmänheten.	
	
Skolveckorna vid fältstationen 
Tillsammans	med	Ornitologerna	och	
Naturskyddsföreningen	genomfördes	
skolveckor	vid	Rördrommen	i	maj.		
Tretton	klasser,	i	årskurs	3-5,	från	Eskilstuna	
och	Strängnäs	har	varit	på	plats	och	fått	titta	
på	fåglar,	studera	vattenorganismer	och	lära	
sig	mer	om	bin.	De	har	fått	hitta	drottningen	i	
en	mindre	kupa	med	glasväggar,	se	hur	
slungning	fungerar	och	smaka	honung.	
Dessutom	pratat	om	varför	bin	är	viktiga.	
Från	Biodlareföreningen	är	Ursula	Hentschel	
ansvarig.	
	

	

	
Vårmöte 
På	vårmötet	berättade	Hanne	Uddling	från	Strängnäs	Biredskapsbod	om	
pollen/pollenfällor	och	andra	spännande	produkter.	Vi	fikade,	pratade	bin	och	
föreningsverksamhet.	
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Sommarmöte /Föreningssurr 

	

Under	sommaren	bjöds	i	till	tre	träffar,	en	vid	
vardera	av	våra	föreningskupor.	Ett	20-tal	
medlemmar	dök	upp	vid	vartdera	tillfället.	Vid	
träffarna	har	aktuella	frågor	om	biodlingen	
diskuterats	och	erfarenheter	har	utbytts.	

	
Höstmöte 
På	höstmötet	informerade	Fabian	Linde	om	
Honungsringen,	förfalskad	honung	och	hur	det	
är	att	vara	yrkesbiodlare.	
Det	fanns	chans	att	köpa	oxalsyra	och	lämna	in	
honung	för	bedömning.	Och	förstås	tid	för	prat	
om	både	föreningen	och	biodling.		

	
	
Biets dag i Julita 

	

Representanter	från	föreningen	deltog	på	biets	
dag	på	Julita	gård.	Vår	förening	demonstrerade	
slungning	och	berättade	om	drottningodling	

	
Utbildning	
Årets nybörjarcirkel  
13	personer	har	deltagit	på	nybörjarcirkel	i	år.	Kursen	har	bestått	av	10	träffar	med	teori	
och	därefter	praktik	i	bigård.	Esther	Koster	har	varit	cirkelledare,	vid	varje	tillfälle	har	
ytterligare	en	biodlare	deltagit.	
	
Säker honung 
Det	var	åtta	deltagare	som	vid	tre	tillfällen	träffades	och	gjorde	riskanalys	för	
honungshantering,	gick	igenom	gällande	lagstiftning,	hade	erfarenhetsutbyte	av	
honungshantering,	samt	provsmakade	goda,	jästa	och	lite	konstiga	honungsburkar.	
SBR:s	kursplan	och	bok	användes.	Rolf	Svensson	och	Inger	Kullberg	var	cirkelledare.	
	
Drottningodlarcirkel 
7	biodlare	har	deltagit	i	drottningodlarcirkel	under	ledning	av	Arne	Holmberg.	Deltagarna	
hade	varit	biodlare	i	3	till	10	år.		
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Under	fyra	träffar	gick	man	igenom	materialbehov,	fick	demonstrationer	av	arbetet	med	
drottningodling	och	övade	på	att	larva	från	Arnes	parningsdrottningar.	Alla	deltager	fick	
också	möjlighet	att	ställa	ut	parningskupor	hos	Arne.	
Utöver	själva	studerandet	av	drottningodling	blev	det	många	intressanta	samtal	om	
biodling	i	allmänhet.	
	
Honungsbedömning	
Bedömningskommittén	har	bestått	av:	Malin	Schedwin,	Christer	Eriksson,	Arne	Holmberg	
och	Jennie	Wiederholm	
Totalt	har	31burkar	honung	lämnats	in	för	bedömning.		
	
Föreningen	är	representerad	
Föreningen	var	representerad	på	distriktets	årsmöte	som	hölls	digitalt	
Flera	medlemmar	har	uppdrag	i	distriktet:	

• Rolf	Svensson,	ledamot	distriktsstyrelsen	
• Simon	Hultman	och	Esther,	Koster	revisorer	

	
Dessutom	är	Inger	Kullberg	adjungerad	till	distriktsstyrelsens	möten.	
	
Esther	Koster	har	representerat	föreningen	i	kommunens	Natur-	och	
vattenvårdsberedningen.	
	
Facebook	och	hemsida	
Föreningen	har	en	hemsida	och	en	facebook-grupp	som	kontinuerligt	uppdateras	med	
information	till	medlemmarna.		
	
Drottningar	
	
Drottningodlingskommittén	har	bestått	av	Arne	Holmberg,	Simon	Hultman	och	G.	Calistru,		
	
Föreningen	har	en	avelsdrottning	från	Skärva,	hon	har	fått	namnet	B52.	
	
Föreningens	bisamhällen	
Föreningen	har	under	året	haft	tre	egna	bisamhällen,	samhällena	står	vid	Rördrommen	och	
i	Mormorstäppan.	Samhällena	sköts	av	Torbjörn	Johansson	och	Rolf	Svensson.		
	

	

Föreningens	samhällen	har	förstås	också	
levererat	honung,	den	säljs	för	att	ge	intäkter	till	
föreningen.	Två	lådor	har	vi	dock	skänkt	till	
Stadsmissionen	så	at	de	kan	dela	ut	den	i	
matkassar.	
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Dessutom	har	föreningen	haft	bin	i	kommunens	
visningskupa	i	Rothoffsparken,	den	har	skötts	av	
en	grupp	på	8	medlemmar.	Varje	lördag	har	det	
funnits	biodlare	på	plats	för	att	se	till	bina	och	
visa	och	berätta.	Många	har	varit	intresserade.	
Den	invigdes	högtidligt	den	20	maj	på	
internationella	bi-dagen	av	Sarita	Hotti,	
ordförande	i	stadsbyggnadsnämnden	och	Inger	
Kullberg.	Avslutning	hade	vi	den	20	augusti	på	
honungens	dag.	Flera	medlemmar	bidrog	med	
honung	till	en	provsmakningsbar.	

	

	
Honungsleverans	
Tyvärr	har	Svenska	Biprodukter	inte	tagit	emot	någon	honung	denna	säsong.	
	
Svärmjour	
Några	av	föreningens	medlemmar	har	varit	svärmfångare,	de	har	ryckt	ut	då	en	bisvärm	
förirrat	sig.	Allmänheten	har	nått	svärmfångarna	genom	SBR:s	hemsida.	
	
	

Ekonomin	
Ekonomin	redovisas	enligt	egen	sammanställning.	
	

Slutord	
Det	är	styrelsens	förhoppning	att	föreningens	medlemmar	haft	glädje	av	sin	biodling	och	
att	ni	har	haft	nytta	och	stöd	av	föreningen.	Härmed	ber	vi	att	få	tacka	för	visat	förtroende	
och	önskar	ett	gott	nytt	biår.	
	
	
Eskilstuna	den	x	november	2022	
	
	
	
Inger	Kullberg	 Annelie	Käck	 Klas	Thuresson	
	
	
	
Esther	Koster	 Kenth	Lang	 Kjell	Westermark	
	
	
	
Jennie	Wiederholm	
	
	


